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Zápis z jednání 
 
 
 
 
 
Jednání Místní komise Štěpnice, Zápis č. 1/2024 
 
dne: 26. 2. 2024 
místo jednání: Městský úřad Uherské Hradiště, Protzkarova 33, zasedací místnosti OKŠS 
 
 
Účast členů dle prezenční listiny:  
 

Místní komise Štěpnice 26. 2. 2024 
Ing. Ivo Kotásek, předseda A 
PhDr. Milan Brázda A 
Mgr. Magdalena Čoupková A 
Vendula Doubravská A 
Petr Hvožďa O 
Ing. Adéla Krajčová A 
Radek Pelka A 
František Prachman A 
Renata Střelcová O 
Dalibor Tomek A 
Mgr. Helena Droppová, tajemnice zápis 
Přizvaní: ---  

 
 přítomen A, nepřítomen N, omluven O 
 
 
 
Program jednání: 
 

1. Zahájení jednání 
2. Schválení programu jednání 
3. Volba místopředsedy MK Štěpnice 
4. Kontrola zápisu z jednání komise dne 20. 11. 2023 
5. Diskuse, různé 
6. Závěr  

 
 

1. Zahájení jednání 
 

Předseda MK Štěpnice přivítal přítomné členy MK Štěpnice a zahájil jednání komise v 16:00 hodin.  

 
2. Schválení programu jednání 
 
Program jednání byl schválen většinou hlasů přítomných členů komise. 

 
Pro: 8    Proti: 0    Zdržel se: 0 

 

3. Volba místopředsedy MK Štěpnice 
V souvislosti s úmrtím dlouholeté členky a předsedkyně MK Štěpnice paní Mgr. Marie Martykánové,                     
která byla pro toto volební období zvolena do funkce místopředsedkyně MK Štěpnice,  je nutno zvolit nového 
místopředsedu komise.   
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Pro funkci místopředsedy MK Štěpnice byl jako jediný kandidát navržen pan František Prachman. 
 

1/1/24/ŠT, Usnesení č. 1/2024/ŠT: Místopředsedou Místní komise Štěpnice byl většinou hlasů všech členů 
komise zvolen pan František Prachman. 
 
Pro:  7    Proti: 0    Zdržel se: 1 
 
 
4. Kontrola zápisu z jednání komise dne 20. 11. 2023, odpovědi Odboru správy majetku města 

Městského úřadu Uherské Hradiště k podnětům z jednání MK Štěpnice dne 20. 11. 2023 
 
Ad 1/4/23/ŠT ul. Chelčického – požadavek na instalaci svítidla veřejného osvětlení, upuštění od návrhu 
záměru 

Členové komise uzavřeli věc požadavku na instalaci svítidla veřejného osvětlení v ul. Chelčického s tím, 
že vzhledem k informaci o výši finančních nákladů, kterou sdělil odbor správy majetku města (předpokládaná 
cena za zpracování projektové dokumentace a realizaci činila cca 278 tis. Kč vč. DPH), komise upouští 
od návrhu uvedeného záměru.  
 
Na vědomí: SMM 
SMM: Bereme na vědomí 
 
 
Ad 3/4/23/ŠT Odstínění nového dětského hřiště (v blízkosti bytových domů Štěpnická č. p. 1093 – č. p. 1095) 
od parkoviště – další varianty 
 
MK Štěpnice navrhuje k odstínění nového dětského hřiště (v blízkosti bytových domů Štěpnická č. p. 1093               
– č. p. 1095) od parkoviště další možné varianty – např. živý plot, treláže se stálezelenými popínavými 
rostlinami, lezeckou stěnu, tabule na kreslení křídou. MK Štěpnice po dohodě s odborem SMM o možném 
způsobu řešení uvedené věci poskytne finanční prostředky pro realizaci záměru. 
 
Podnět: SMM 
SMM_LN: Pestrost navržených opatření již ztrácí podstatu a smysl jejich řešení. Realizované oplocení má 
za cíl do určité míry zvýšit bezpečnost a omezit bezprostřední pohyb dětí směrem do vozovky, což je splněno. 
Pokud by měly být realizované jiné opatření, pak žádáme podrobnější specifikaci jejich účelu. Nicméně 
například otázka řešení emisí je již vysvětlena výše.  
 
 
2/1/24/ŠT Odstínění nového dětského hřiště (v blízkosti bytových domů Štěpnická č. p. 1093 – č. p. 1095) 
od parkoviště  
 
MK Štěpnice trvá na realizaci záměru odstínění dětského hřiště (v blízkosti bytových domů Štěpnická                           
č. p. 1093 – č. p. 1095) od přilehlého parkoviště z důvodu pronikání emisí do prostoru dětského hřiště, 
zejména při startování vozidel. Dle názoru komise by bylo vhodné odstínění hřiště za využití treláží 
s popínavými rostlinami nebo herních prvků – kreslicích tabulí, příp. kombinace obojího. MK Štěpnice 
navrhuje financování této akce z rozpočtových prostředků MK Štěpnice a žádá SMM o možný návrh řešení                           
se stanovením orientační výše potřebné finanční částky.  
 
Podnět: SMM 
 
Ad 7/4/23/ŠT Podnět ve věci úpravy dopravního značení na sídlišti Zahrádky, DZ Obytná zóna 
Ing. Ivo Kotásek: Požaduje prověřit možnost úpravy dopravního značení na sídlišti Zahrádky – zda by bylo 
možné umístit DZ Obytná zóna, omezit maximální povolenou rychlost jízdy a zvýšit tak bezpečnost v lokalitě.  
 
Podnět: SMM 
SMM_DP: Lokalita „Zahrádky“ je součástí „Zóny 30“. Rychlost je zde již dnes omezena na 30 km/hod. 
Z hlediska vyznačení obytné zóny zde nejsou splněny potřebné technické podmínky pro vyznačení této zóny, 
proto o této úpravě dopravního značení v současné době neuvažujeme.   
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3/1/24/ŠT Podnět ve věci úpravy dopravního značení na sídlišti Zahrádky, DZ Obytná zóna 

MK Štěpnice žádá o sdělení, jaké jsou potřebné technické podmínky pro umístění DZ Obytná zóna v rámci 
lokality ul. Na Zahrádkách. 

Podnět: SMM 
 
Ad 9/4/23/ŠT Podnět ve věci úpravy vodorovného dopravního značení na sídlišti Štěpnice, omezení rychlosti 
jízdy 

p. František Prachmann: Požaduje prověřit možnost vodorovného dopravního značení hlavních tahů sídliště 
Štěpnice – omezení rychlosti jízdy na 30 km/h.  
 
Podnět: SMM 
SMM_DP: Lokalita Štěpnice je součástí „Zóny 30“. Dále je zde realizováno několik dopravně bezpečnostních 
prvků formou stavebních úprav, které jsou poměrně efektivní pro zpomalení projíždějících vozidel. Je zde 
instalován také orientační měřič rychlosti upozorňující řidiče na případnou rychlou jízdu. Vodorovné dopravní 
značení v podobě symbolu zákazové značky omezující rychlost má pro zpomalení jízdy takřka nulový efekt. 
Navíc pro realizaci vodorovného dopravního značení nejsou v zimním období vhodné podmínky, proto o jeho 
vyznačení v současné době neuvažujeme.  
 
4/1/24/ŠT Podnět ve věci úpravy vodorovného dopravního značení na sídlišti Štěpnice, omezení rychlosti 
jízdy 

Členové MK Štěpnice se dohodli, že problematika úpravy vodorovného dopravního značení na sídlišti 
Štěpnice v souvislosti s omezením rychlosti jízdy bude ponechána k projednání v rámci výchozího jednání 
komise. 

 
Ad 10/4/23/ŠT Podnět ve věci nerovností na komunikaci v oblasti kruhového objezdu k nemocnici  

p. František Prachmann: Upozorňuje, že na kruhovém objezdu k nemocnici (mezi přechodem pro chodce 
a kruhovým objezdem) se tvoří kaluže, je to nebezpečné a kromě toho nepříjemné pro chodce. 
 
Podnět: SMM 
SMM_MJ: Tento podnět byl opakovaně po dešti prověřen přímo na místě kruhového objezdu k nemocnici. 
V daném úseku  nebyla nalezena závada, která by svým charakterem bránila bezpečnému užívání 
předmětné komunikace, nebo zásadním způsobem omezovala sjízdnost. 
 
5/1/24/ŠT Podnět ve věci nerovností na komunikaci v oblasti kruhového objezdu k nemocnici  

MK Štěpnice žádá o opakované prověření situace v oblasti kruhového objezdu k nemocnici za deštivého 
počasí a navržení technického řešení tak, aby nedocházelo ke tvorbě kaluží a ohrožení bezpečnosti 
silničního provozu.  
 
Podnět: SMM 
 
Ad 11/4/23/ŠT Podnět ve věci přeplněnosti kontejnerů na tříděný odpad v blízkosti bytového domu                              
č. p. 1159, ale i na sídlišti Štěpnice obecně  

PhDr.  Milan Brázda: Upozorňuje na přeplněnost kontejnerů na tříděný odpad v blízkosti bytového domu     
č. p. 1159,  ale i na sídlišti Štěpnice obecně. Bylo by vhodné zvýšit frekvenci svozu odpadů, zejména plastů 
a papíru, příp. zvýšit u BD č. p. 1159 kapacitu kontejneru na sklo (je zde umístěn pouze kontejner na barevné 
sklo).   

Podnět: SMM 
SMM_LN: Frekvence svozů tříděných odpadů je závislá na mnoha faktorech a je nutné ji řešit komplexně 
v rámci celého města. Není reálné navyšovat počty svozů pouze vybraných kontejnerových stání. V případě 
navýšení svozů v celém městě by  zatížení rozpočtu města činilo několik milionů korun ročně. Stav přiměřené 
naplněnosti kontejnerů, ale mohou zlepšit sami občané. Nejen řádným tříděním, ale také potřebnou redukcí 
objemu zejména plastového a papírového odpadu, kdy často tvoří objem kontejnerů spíše vzduch, než 
samotný odpad. Přesto stav naplněnosti nádob na odpad monitorujeme a dle možností problematické 
kontejnerové stání řešíme například doplněním nádob, výměnou menší nádoby za kapacitnější,  případně 
úpravou skladby nádob pro určité typy odpadů. Nic méně tyto úpravy jsou často limitovány prostorem vhodně 
využitelným pro kontejnerové stání. 
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6/1/24/ŠT Podnět ve věci přeplněnosti kontejnerů na tříděný odpad v blízkosti bytového domu                              
č. p. 1159, ale i na sídlišti Štěpnice obecně  

Pan PhDr. Milan Brázda sdělil, že pro konkrétní řešení situace ve věci přeplněnosti kontejnerů v blízkosti 
bytového domu č. p. 1159 bude individuálně kontaktovat příslušnou pracovnici odboru správy majetku města 
(Ing. Lenka Němečková). 
 
 
5. Diskuse, různé 

 
7/1/24/ŠT Informace ve věci návrhu lokalit pro přípravu trasy příštího výchozího jednání MK Štěpnice                     
(27. 5. 2024), termín pro zaslání do 13. 5. 2024 
Tajemnice komise Mgr. Helena Droppová požádala přítomné členy MK Štěpnice o zasílání návrhů                          
pro přípravu trasy výchozího jednání MK Štěpnice (27. 5. 2024), v termínu nejpozději do 13. 5. 2024. 
 
8/1/24/ŠT Informace ve věci návrhů akcí pro čerpání rozpočtu MK Štěpnice 2024 

Tajemnice komise Mgr. Helena Droppová požádala přítomné členy MK Štěpnice o přípravu návrhů akcí                  
pro čerpání rozpočtu MK Štěpnice 2024. Tyto budou diskutovány v návaznosti na výchozí jednání                             
MK Štěpnice dne 27. 5. 2024. 

 
9/1/24/ŠT Podnět ve věci přesunutí mobilních kontejnerů se zelení, které jsou umístěny v prostoru 
panelového parkoviště u objektu občanské vybavenosti Štěpnická č. p. 1156 (Albert)  

Pan Dalibor Tomek sdělil, že by bylo vhodné přesunout mobilní kontejnery se zelení, které jsou umístěny 
v prostoru panelového parkoviště u objektu občanské vybavenosti Štěpnická č. p. 1156 (Albert) na jiné místo 
(např. do prostoru před prodejnou Albert), vznikla by tak další 2 parkovací místa.    
 
Podnět: SMM 
 
10/1/24/ŠT Podnět ve věci autovraku na parkovišti u objektu občanské vybavenosti Štěpnická č. p. 1156 
(Albert), v blízkosti kontejneru na textil 

Paní Mgr. Magdalena Čoupková upozornila na autovrak, nacházející se již déle než 1 rok na stejném místě 
na parkovišti u objektu občanské vybavenosti Štěpnická č. p. 1156 (Albert), v blízkosti kontejneru na textil. 
Jedná se o vozidlo zn. SEAT Cordoba, tmavě modré barvy, RZ 6P3 4090. Tajemnice komise následně 
v terénu prověřila platnost technické kontroly vozidla, která skončila v srpnu 2023. MK Štěpnice požaduje 
řešení této situace. 

Podnět: SMM 
 
11/1/24/ŠT Podnět ve věci zajištění lokálních vysprávek stezky podél řeky Moravy v úseku od železničního 
mostu po restauraci Masaro  

Pan PhDr. Milan Brázda opakovaně upozornil na potřebnost zajištění lokálních vysprávek stezky podél řeky 
Moravy v úseku od železničního mostu po restauraci Masaro. Stezka sice není v majetku města Uherské 
Hradiště (viz odpověď Odboru správy majetku města na bod č. 14/1/23/ŠT, jednání MK Štěpnice                               
dne 13. 3. 2023) a v části trasy bude souběžně řešena výstavba stezky na pozemcích ve vlastnictví města 
Uherské Hradiště, nicméně občané města tuto stezku na hrázi řeky hojně využívají. Po stezce 
se v pravidelných intervalech pohybuje vozidlo svážející odpadkové koše umístěné podél stezky, za vlhkého 
počasí vlivem svozové techniky dochází k vytváření prohlubní. MK Štěpnice tedy žádá o řešení uvedené 
věci.  
 
Podnět: SMM 
 
12/1/24/ŠT Podnět ve věci ořezání volně rostoucích živých plotů v ul. Za Alejí a ul. Jana Žižky  

Paní Ing. Adéla Krajčová upozornila na potřebnost ořezání volně rostoucích živých plotů v ul. Za Alejí                          
a ul. Jana Žižky.      
 
Podnět: SMM 
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13/1/24/ŠT Podnět ve věci nevyhovujícího stavu retardéru v ul. Zahradní  

Pan František Prachman upozornil na nevyhovující stav retardéru v ul. Zahradní, retardér je již proježděný, 
bylo by zde také vhodné zvážit instalaci reflexních prvků.  
 
Podnět: SMM 
 
 
14/1/24/ŠT Požadavek na zajištění účasti pracovníků odboru správy majetku města (správa místních 
komunikací, správa dětských hřišť a odpadové hospodářství) na výchozím jednání MK Štěpnice                     
dne 27. 5. 2024 

Pan PhDr. Milan Brázda požaduje, aby byla zajištěna účast pracovníků odboru správy majetku města (správa 
místních komunikací, správa dětských hřišť a odpadové hospodářství) na výchozím jednání MK Štěpnice 
dne 27. 5. 2024. 

Podnět: SMM 
 
  
15/1/24/ŠT Dotaz, zda již v brzké době dojde k umístění bankomatu v prostoru objektu občanské vybavenosti 
Štěpnická č. p. 1156 (Albert) 

Pan PhDr. Milan Brázda vznesl dotaz, zda již v brzké době dojde k umístění bankomatu v prostoru objektu 
občanské vybavenosti Štěpnická č. p. 1156 (Albert). Ze strany Odboru správy majetku města bylo na základě 
dotazu MK Štěpnice (bod č. 6/3/23/ŠT, jednání MK Štěpnice dne 18. 9. 2023) sděleno, že Oddělení správy 
bytů a budov aktivně jedná s ČSOB, a. s., o umístění bankomatu, aktuálně se čeká na vyjádření z jejich 
strany ohledně požadavků na umístění. 

Podnět: SMM 
 
 
16/1/24/ŠT Dotaz, jaká byla výše příjmů a výdajů za rok 2023 (strukturovaně) u objektu občanské 
vybavenosti Štěpnická č. p. 1156 (Albert) 

Pan František Prachman žádá o informaci, jaká byla výše příjmů a výdajů za rok 2023 (strukturovaně)                     
u objektu občanské vybavenosti Štěpnická č. p. 1156 (Albert). 

Podnět: SMM 
 
 
17/1/24/ŠT Dotaz ve věci záměru města na využití prostoru bývalé pošty v objektu občanské vybavenosti 
Štěpnická č. p. 1156 (Albert) 

Pan František Prachman žádá o informaci, jaký je záměr města na využití prostoru bývalé pošty v objektu 
občanské vybavenosti Štěpnická č. p. 1156 (Albert).  
 
Podnět: SMM 
 
 
18/1/24/ŠT Podnět ve věci zřízení Klubu seniorů (…čítárny, prostoru pro přednášky apod.) v objektu 
občanské vybavenosti Štěpnická č. p. 1156 (Albert), např. v prostorách bývalé pošty  

Ing. Adéla Krajčová vznesla podnět ve věci možnosti zřízení Klubu seniorů (…čítárny, prostoru pro přednášky 
apod.) v objektu občanské vybavenosti Štěpnická č. p. 1156 (Albert), např. v prostorách bývalé pošty.  

Podnět: SMM 
 
 
19/1/24/ŠT Podnět k zajištění návštěvy ZŠ Za Alejí v rámci výchozího jednání MK Štěpnice dne 27. 5. 2024 
Pan PhDr. Milan Brázda vznesl podnět k zajištění návštěvy ZŠ Za Alejí v rámci výchozího jednání                             
MK Štěpnice dne 27. 5. 2024 a k zajištění doprovodu ředitele školy Mgr. Vratislava Brokla při této akci.                                 
V ZŠ Za Alejí se v nedávném období realizovalo více zajímavých investičních akcí města (např. zelená 
střecha, nový areál sportoviště a dětského hřiště), taktéž došlo k renovaci učeben ve škole.   
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Tajemnice komise Mgr. Helena Droppová přislíbila zajištění návštěvy ZŠ Za Alejí v rámci výchozího jednání 
MK Štěpnice dne 27. 5. 2024 a zajištění doprovodu ředitele školy Mgr. Vratislava Brokla, bude-li to takto 
ze strany školy možné.  
 
 
6. Závěr 
 
Jednání komise bylo ukončeno v 17:30 hodin. Další jednání proběhne v termínu stanoveném                 
v usnesení komise 6/4/23/ŠT (Usnesení č. 21/2023/ŠT), tedy dne 27. 5. 2024 v 16:00 hodin, jako výchozí 
jednání komise (sraz Husova ul., u bývalého novinového stánku), příp. dle aktuální potřeby.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Mgr. Helena Droppová, tajemnice komise 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ověřil: Ing. Ivo Kotásek, předseda komise 
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